
У Дніпропетровській міській раді у форматі круглого столу 

обговорили створення в Дніпропетровській області інноваційного 

кластеру. У заході взяли участь представники обласної та міської ради, науки, 

бізнесу, спеціалісти з маркетингових комунікацій, експерти у сфері економіки 

та фінансів. 

«Дніпропетровськ та область сьогодні є найпривабливішим для інвесторів 

регіоном. Формування інноваційного кластеру передбачає об’єднання зусиль 

бізнесу, влади, науки для створення й реалізації різних проектів, щоб в умовах 

спаду економіки у всій країні економіка нашого регіону розвивалася. 

Наприклад, в рамках такого кластеру нові, нестандартні ідеї чи розробки 

науковців будуть застосовані на практиці підприємцями», – зазначив заступник 

голови Дніпропетровської обласної ради Д. Безуглий (У Дніпропетровській 

міській раді обговорили створення інноваційного кластеру // Новый формат 

(http://goo.gl/15U5jA). – 2015. – 3.05). 

 


